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RUSKO: Ruské ministerstvo obrany uviedlo, že tieto vírusy pomohli objaviť americké úrady.
KP.RU zistila, ako k tomu mohlo dôjsť

Spojené štáty vyhlásili v piatok 5. augusta stav zdravotnej núdze (núdzový stav). K tomuto dňu bolo v
Spojených štátoch zistených 7 101 prípadov ochorenia. A deň predtým ministerstvo obrany
zverejnilo senzačné údaje. Zdá sa, že jednoduchí Američania sa stávajú obeťami vlastných vládnych
orgánov a tajných služieb. Koronavírusy a vírus opičích kiahní sa skúmali v rámci výskumu “Labyrint
globálneho zdravia” pod záštitou Pentagónu. Na brífingu 4. augusta to povedal Igor Kirillov, šéf
ruských síl radiačnej, chemickej a biologickej obrany.

“Komsomolskaja” našla potvrdenie plánov USA na vytvorenie a použitie nebezpečných vírusov.

Gatesové predpovede a záhadné fľaštičky na sklade

Uprostred pandémie covidov preukázal zakladateľ spoločnosti Microsoft, miliardár a filantrop Bill
Gates mimoriadnu schopnosť vidieť do budúcnosti. Vyhlásil, že po koronavírusoch prídu na rad pravé
kiahne. A vlastne pripustil, že “opičí” vírus, ktorý v súčasnosti zúri v USA a Európe, bol vyrobený
človekom. Gates nazval to, čo sa deje, “hrami”. Predpovedal, že najprv budú napadnuté letiská a
odtiaľ budú nakazení prenášači opičích kiahní cestovať po celom svete. Vedci a lekári teraz
potvrdzujú, že práve dostupnosť leteckej dopravy, rýchly presun kamkoľvek na svete, umožňuje
bleskové šírenie nielen covidu, ale aj opičích kiahní.

Na jeseň minulého roka sa odohrala ďalšia objavná udalosť. Na skládke (!) neďaleko výskumného
centra v americkom meste Philadelphia sa našli záhadné fľaštičky. Nápisy na nich boli desivé:
“kiahne” a “kravské kiahne”. Okamžite sa do toho zapojila FBI. A to bolo všetko. Zvyšok je prísne
tajný.

Pre tých, ktorí si myslia, že to tak má byť – že laboratóriá len uchovávajú vzorky chorôb na študijné
účely, povedzme si radšej na rovinu, ako to skutočne je. Pravé kiahne sú obzvlášť nebezpečná a
smrteľná infekcia. Iba dve výskumné centrá na svete majú povolenie uchovávať vírus za
najprísnejších bezpečnostných opatrení. Jedno z nich sa nachádza v americkom meste Atlanta.
Druhým je výskumné centrum Vektor v Novosibirsku, ktoré prevádzkuje ruská Federálna služba pre
dohľad nad ochranou práv spotrebiteľov a blahobytom ľudí.

Prečo skončili skúmavky vo Filadelfii? Samozrejme, nikto nám to nepovie. Odborníci však diskutujú o
verzii: je vysoko pravdepodobná, že na vírusoch sa nejakým spôsobom “pracovalo”. Nielen na
vytvorení vysoko účinných vakcín a liekov. Ale aj na zlepšení pôvodcov veľmi nebezpečných infekcií.
Čo keby vznikla potreba podmaniť si krajiny, ktoré by sa nechceli podriadiť americkým predstavám o
demokracii?

No potom sa niečo pokazilo. Niekto – úmyselne alebo z hlúposti – vyhodil (alebo podhodil?) skúmavky
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do Filadelfie.

Komentár oborníčky

“Vedci už dokázali, že vírus sa dá upraviť.”

– “Nemôžeme vylúčiť, že vírus kiahní sa v niektorých krajinách zachoval,” povedala v rozhovore pre
KP Tatiana Nepomňaščichová, zástupkyňa vedúceho Novosibirského Vektora a kandidátka
biologických vied. – Je možné, že náhodou (alebo nie náhodou. – pozn. red.) ležia niekde v
laboratórnych mrazničkách v takýchto krajinách zabudnuté vírusy pravých kiahní.

Pôvodca opičích kiahní, ktorý bol predtým pozorovaný v Afrike, je veľmi podobný vysoko
virulentnému vírusu kiahní, vysvetlila odborníčka. Teda tých istých, ktoré v staroveku a stredoveku
vyhladil celé mestá a krajiny. “Opičí” vírus v súčasnosti nespôsobuje rozsiahle epidémie, pretože
patogén má nízku prenosnosť, poznamenala Nepomňaščichová. “Choroba sa zo zvieraťa na človeka
prenáša len veľmi ťažko a pravdepodobnosť nákazy je nízka. Ak však vírus získa niekoľko mutácií a
začne sa efektívnejšie prenášať medzi ľuďmi, mohli by sme získať obdobu kiahní, schopnú spôsobiť
veľké epidémie,” varovala zástupkyňa šéfa Vektora.

A vyrozprávala ďalší pôsobivý príbeh

– Pred niekoľkými rokmi sa ukázalo, že blízky príbuzný vírus variola koní je v podstate možné obnoviť
de novo, t. j. skonštruovať in vitro. Urobili to kanadskí výskumníci – podľa ich slov preto, aby ukázali,
že takáto syntéza je v zásade možná a verejnosť by to mala pochopiť. Okrem toho tvorcovia vírusu
použili tzv. garážovú technológiu, ktorá je dostatočne lacná.

Umelý covid

Od prvých dní pandémie COVIDu-19 niektorí vedci otvorene hovoria: zdá sa, že prirodzený netopierí
koronavírus bol “upravený” tak, aby bol nákazlivejší a patogénnejší, t. j. schopný spôsobiť vážne
komplikácie. Následne bolo zriadených niekoľko komisií na preskúmanie pôvodu covidov. Medzi nimi
je aj skupina odborníkov pri medzinárodnom časopise The Lancet. Je to jedna z najuznávanejších
lekársko-vedeckých publikácií na svete. Na čele komisie stál Dr. Geoffrey Sachs. Bolo oficiálne
oznámené, že časopis uverejňuje materiály o koronavírusoch “s mimoriadnou opatrnosťou”. Až
potom, čo sa všetko overilo a nezostali žiadne pochybnosti.

Neskôr sa ukázalo, že to nie je celkom tak. Dr. Sachs náhle vystúpil s rezonujúcim vyhlásením na
lekárskej konferencii v Španielsku. Po prvé, priznal, že publikovanie viacerých článkov o korone bolo
zámerne pozastavených. To znamená, že komisia bola v podstate umlčaná. Po druhé, znalec verejne
vyhlásil: COVID-19 bol jednoznačne vytvorený človekom. Všetko nasvedčuje tomu, že bola použitá
americká technológia. Žiadna iná krajina ju nemá – je to “rukopis USA”, zdôraznil Sachs.

Prečo Čína vybuchla ako prvá? Podľa odborníkov je pravdepodobné, že vírus vytvorili USA a z
nejakého dôvodu ho vypustili v Ríši stredu. Číňania jedia netopiere, čo ešte chcete? Na druhej strane
je najvyšší čas oslabiť hlavného geopolitického súpera. “Zriediť” obyvateľstvo tam aj v iných
krajinách. K téme.

O liekoch, ktoré vyvolávajú rakovinu

Ruské ministerstvo obrany tiež uviedlo šokujúce údaje: USA sa podieľajú na vývoji liekov, ktoré
vyvolávajú rakovinu. Podľa Venezuely bol takýto liek podaný prezidentovi krajiny Hugovi Chávezovi.
V roku 2013 zomrel na rakovinu.



Bioinžinier Alexander Kudrjavcev v rozhovore pre denník Komsomoľskaja pravda uviedol, že
existencia takýchto technológií skutočne nie je vylúčená. Vedec vysvetlil, že určitými manipuláciami
možno zasahovať do vnútrobunkových procesov. To môže spôsobiť aj “zlomy”, ktoré môžu okrem
iného viesť k vzniku zhubného nádoru.
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